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Vedligehold skotrenderne 

Nu er det efterår med en masse løvfald. Det er derfor særdeles vigtigt, at hver husejer renser 

skotrenderne mellem husene og mellem carportene. – Det har altid været god kutyme, at 

den enkelte husejer renser enten mellem husene eller mellem carportene. – Eksempelvis; 

SP 3 renser skotrenden mellem husene SP3-5. – SP5 renser skotrenden mellem carportene 

SP5-7, SP 7 renser skotrenden mellem husene SP7-9 osv. osv. Og efter samme princip på 

SV også. – Men aftal med naboen, hvad der passer bedst hos Jer. 

Forsikringsselskabet har løftet en advarende pegefinger efter flere skadesanmeldelser om 

vandskader ved overløb i skotrenderne og ned i husene. Det er derfor særdeles vigtigt, at 

alle skotrender holdes rene og at bladfanget ved afløbet er frit så vandet kan løbe væk. 

 

Oprydning i fredskoven 

I weekenden 19-20. oktober blev alt kvas efter fældning, af den store bøg og ask, fliset. 

Nogle naboer ved Helleholmstien aftog en del af træflisen og resten er lagt i skovbunden. 

Stor tak til Peder Krag SP11 og Torben Brink SP9, som har forestået oprydningsarbejdet. 

Tilbage er træstykker, i forskellig størrelse (håndterbart men skal saves), som alle beboere 

er meget velkommen til at afhente og helst inden 15. november. 

De store stammer forventer vi, vil blive fjernet medio/ultimo november. 

 

Parkudvalget 

Parkudvalget har opløst sig selv og fortsætter ikke i sin nuværende form- og besætning. 

Bestyrelsen arbejder i øjeblikket på en anden organisationsform, og forslag hertil vil blive 

forelagt til beslutning på den kommende generalforsamling, tirsdag den 10. december 2019. 
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